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Van: 	 Rijn, Afke van  
Aan: 
Onderwerp: 	FW: IFFR 
Datum: 	 donderdag 12 november 2020 21:11:02 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: Rijn, Afke van 
Verzonden: zondag 17 mei 2020 22:15 
Aan: 'Bero Beyer' 
CC: 
Onderwerp: RE: IFFR 

Beste Bero 
Ik snap je zorgen. 
Zoals vrijdag aan de orde kwam heeft de minister het besluit al genomen dat biennales die dit jaar geen editie 
hebben en festivals die dit jaar voor de Corona crisis hebben plaatsgevonden geen bijdrage krijgen uit de extra 
middelen die nu ter beschikking staan. Dit omdat deze extra middelen voor de directe nood bedoeld waren en 
die zit primair bij organisaties die nu direct getroffen worden 
Op dit moment zie ik echt geen mogelijkheden om hier iets a an te doen. Op een gegeven moment als de crisis 
doorloopt vindt vast nog een discussie plaats over eventuele extra middelen voor cultuur. Dat is ook een 
moment dat we hier nog eens goed naar kunnen kijken. Dus houd het op de agenda en laten we kijken wanneer 
er zich een kans voordoet voor mogelijkheden. 
Groet, Afke 

	Oorspronkelijk bericht 	 
Van: Bero Beyer [mai It 	Wilmfonds.nl] 
Verzonden: vrijdag 15 mei 2020 14:39 
Aan: Rijn, Afke van 
CC: Slot, Ernest 
Onderwerp: IFFR 

Hi Afke, 

Je hoorde mijn zorgen zojuist in overleg met Barbara en RvC. 
Uiteraard begrijp ik de logica van andere behandeling van festivals die al hebben plaatsgevonden, maar als 
IFFR 0 steun zou krijgen gaat het grootste film festival van Nederland breken. 
De schade daar in de aanloop naar aankomende editie zal enorm zijn en met geen enkele steun zie ik het heel 
somber in. Dat hebben ze ongetwijfeld aan jullie kenbaar gemaakt. 
Zie jullie kans daar -desnoods na kort overleg met mij of Marjan- ruimte voor te maken? Het is een BIS 
instelling dus niet direct iets waar ik vanuit het fonds in kan/of mag helpen, maar het is voor de sector 
essentieel. 

hoor graag en dank 

Bero 


